
ZAPISNIK  

 

Sa sjednice 2/16 Izvršnog odbora održane 18. svibnja 2016. god. u prostorijama HKS-a, Trg Krešimira 

Ćosića 11.  Sjednica je počela u 17.30 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr.,  glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr.,  

članovi: gosp. Josip Madirazza, gosp. Mladen Brezić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Željko Valuh,           

gosp. Boško Milivojević, gosp. Domagoj Kindl, gosp. Domagoj Katić.  

Gosp. Kovačić ispričao se sa sastanka. 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne te predložio slijedeći: 

 

   DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Problematika financiranja od strane HOO-a – izlaže gosp. Madirazza 
3. Pripreme Balkanskog prvenstva u daljinskom jahanju Kukavica 2016. – izlaže gosp. Preost 
4. Prihvaćanje izmjena i dopuna Pravilnika o kategorizaciji škola jahanja 
5. Razno 

 

Ad 1 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Ad 2 

Gosp. Madirazza rekao je kako je većina već upoznata preko medija s problematikom na relaciji 

Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta i Hrvatski olimpijski odbor odnosno da je došlo do 

blokade financija zbog toga što uredba o raspodjeli prihoda od igara na sreću nije bila donijeta na 

vrijeme. 

U međuvremenu od strane HOO-a su korigirana sredstva svim savezima pa tako je i proračun HKS-a 

umanjen za 40.000,00 kn za 2016.god.. 

Gosp. Madirazza obavijestio je prisutne da je primio poziv za skupštinu HOO-a koja će se održat u 

lipnju. Također je gosp. Mateši ponudio svoju pomoć u odborima HOO-a a u kojima bi i zastupao 

interese matičnog saveza. 

Ad 3 

Gosp. Preost obavijestio je prisutne da su propozicije za BP u daljinskom jahanju napravljene i 

ovjerene od FEI-a  te da su pripreme su u tijeku. 

Župan i županija sudjeluju u organizaciji u okviru svojih mogućnosti a HKS je glavni nositelj. 



 

Ad 4 

Predsjednica Odbora trenera i voditelja škola jahanja dostavila je prijedlog izmjena i dopuna 

Pravilnika kategorizacije škola jahanja. Prijedlog je dostavljen svim članovima IO-a. 

Dostavljen prijedlog jednoglasno je usvojen. 

Gosp. Preost napomenuo je kako je težišna zadaća u narednom periodu standardizacija svih 

pravilnika odnosno strukturiranje svih pravilnika jednoobrazno. 

 

Ad 5 

Odbor za zaprege donio je novi Pravilnik o vožnji zaprega koji se predlaže IO-u na usvajanje. 

Pravilnik je jednoglasno usvojen. 

Iduće godine u Barceloni se održavaju Mediteranske igre a koje će biti težišne za seniorsku ekipu 

2017.god. kao i tžište za financijski plan HOO-a za 2017.god.. 

Što se tiče discipline daljinsko jahanje dva natjecatelja ostvarila su kvalifikacije za SP te će imat 

maksimalnu moguću potporu HKS-a za nastup na SP. 

Gosp. Preost rekao je da je u Zagrebu održan FEI Level 1 za trenere dresurnog i preponskog jahanja te 

da je u planu i organizacija FEI Level 1 za daljinsko jahanje i vožnju zaprega. 

Također potrebno je mijenjati i uskladiti Pravilnik Odbora sudaca. 

Gosp. Preost rekao je da suci moraju reagirati na sve probleme na natjecanjima neovisno o tome koje 

ih osobe prouzročile. Treba postupati sa svima jednako. Ne smije se tolerirat neprimjereno ponašanje 

i odmah treba reagirat sukladno ovlaštenjima. 

Gosp. Gagro rekao je da se zalaže za to da se standardiziraju formulari i prijave za ispite, propozicije 

za natjecanja, izvješća i sl.odnosno da sve bude moguće ispunjavati on line te da tako neće dolaziti do 

pogrešnih podataka i ostalih grešaka. Gosp. Gagro na sebe je preuzeo realizacije navedenog u 

suradnji s gosp. Bakovićem. 

Iduća sjednica planirana je za 15. lipnja 2016.god.. 

 

Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 18.20 sati. 

 

 

 



   


